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تفاهم نامه تربيت بدنی آستان قدس با ورزش 
روستایی

در راستا� هم افزا�� و تقو�ت هرچه بيشتر تعاملات موسسه 
ورزش  فدراســيون  و   �رضــو قــدس  آســتان  بدنــ�  تربيــت 
روســتا�� و باز� هــا� بوم�-محلــ� بــه منظــور گســترش 
هم6ار� ها� موثر، شناســا�� و استفاده بهينه از توانا�� ها، 
ظرفيت هــا و بهره منــد� از ام6انــات متقابــل جهــت نهاد�نه 
Aــردن اخــلاق و روحيــه پهلوانــ�، توســعه و ترو�ــج فرهنگ 
رضو� در جامعه ورزش روســتا�� و باز� ها� بوم�-محل� 
در سراســر Aشــور تفاهم نامــه هم6ار� منعقد شــده اســت. 
رئيس فدراســيون ورزش روستا�� و باز� ها� بوم�-محل� 
در ا�ن د�دار گفت: «اميدوارم با ا�ن تفاهم نامه Aه با محور�ت 
شــده،  گرفتــه  نظــر  در  ورزش  در   �رضــو فرهنــگ  توســعه 
گام ها� بلند� برداشته شــود.» محمدتق� امير� خراسان� 
 �افزود: «وظيفه ســنگين ما در فدراسيون، احيا� ورزش ها
بوم�-محل� در سراسر Aشور است Aه ا�ن خود باعث توسعه 
ورزش همگان� خواهد شــد Aه بتوانيم بــا توجه به ام6انات و 
 �تجهيزات مدرن و خوب ا�ن موسســه گامــ� در جهت احيا
ورزش هــا� بوم�-محلــ� مختص خطه خراســان بردار�م.» 
و� اظهــار Aــرد: «جامعــه مخاطب ما بيشــتر متوجه حاشــيه 
شهرهاســت Aــه جــزو نجيب تر�ــن افــراد جامعــه هســتند و 
در ا�ــن مناطــق اســتعداد ها� بالقــوه ا� �افت م� شــود Aه 
م� تواننــد AمــU شــا�ان� به پيشــرفت ا�ن ورزش در ســطح 
Aشور داشته باشند.» همچنين عليرضا تاج فيروز، مد�رعامل 
موسســه تربيت بدن� نيز در ا�ن د�دار گفت: «ا�ن تفاهم نامه 
حــول چند محــور اصل� از جملــه هم6ار� در جهت توســعه 
ورزش روســتا�� و باز� هــا� بوم�-محل�، ترو�ج و توســعه 
 �فرهنگ رضو�، ترو�ج فرهنــگ خادم �ار� ورزش، هم6ار
و مشــارAت در برگــزار� و اجــرا� برنامه هــا� فرهنگــ�-

ورزشــ� و هم6ار� در راستا� تربيت و آموزش ورزش6اران و 
Aارشناســان ورزش روستا�� و باز� ها� بوم�-محل� است 
Aه هدف ما از ا�ن تفاهم نامه خدمت به ورزش مناطق محروم 
و اثرگــذار� در عرصه فرهنــگ در ورزش از طر�ــق ارتباط با 

فدراسيون هاست.» 

خلعتبرى: بازى با شهرخودرو حساسيتی ندارد
محمدرضــا خلعت بــر�، مهاجــم فعلــ� تيــم ســپاهان درباره 
رو�ارو�ــ� بــا تيم ســابق خــود و با توجــه به ا�ن Aه چند ســال 
در مشــهد زندگــ� Aرده، گفــت: «باز� بــا تيم ســابقم �عن� 
شــهرخودرو حساســيت خاص� ندارد و به دنبال ا�ن هستيم 
تــا پيروز ميــدان شــو�م.» و� درباره تقابل با تيم شــهرخودرو 
افــزود: «روزهــا� خوبــ� در مشــهد داشــتم و بــاز� مقابــل 
شــهرخودرو برا�م حساســيت خاصــ� ندارد. شــهرخودرو با 
 �هدا�ت مهد� رحمت� تيم خوب� نشــان داده و ما اصلا باز
آســان� در پيش ندار�م. امســال واقعا باز� ها ســخت شده و 
نتيجه هيچ مســابقه ا� قابل پيش بين� نيست. با ا�ن حال ما 
اگر م� خواهيم در Aورس قهرمان� باشــيم نبا�د ساده امتياز 
از دست بدهيم.» و� تصر�ح Aرد: «راه سخت� در پيش دار�م 
ول� هدف مان چيز� جز قهرمان� نيســت. من �U قهرمان� 
در ليــگ برتــر و �ــU قهرمانــ� در جــام حذف� را با ســپاهان 
تجربــه Aــردم. اميدوارم امســال دومين قهرمانــ� را در ليگ 

برتر همراه با سپاهان تجربه Aنم.»

رقابت هــا� ليگ دســته �U واليبال مــردان و زنان Aشــور در حال� ا�ن 
روزها برگزار م� شــود Aه خراســان رضو� در ا�ن ســطح چنــد نما�نده 
دارد Aــه احتمــال دارد �ــU تيم از بخــش مردان و ٢ تيــم در بخش زنان 
شانس راهياب� به ليگ برتر را داشته باشند Aه با توجه به سابقه خراسان 
 U� تقر�با به صورت �رضو� در واليبال قابل توجه است. خراسان رضو
ســال در ميان در ليگ برتر واليبال حضور داشــته ول� هميشــه با افت و 
خيزها�� هم روبه رو بوده و حاميان مال� واليبال نتوانستند در ا�ن رشته 
 �ثبات خاص� داشــته باشــند. به خصوص تيم ســال گذشــته ليگ برتر
 �شــرا�ط خوب� از نظر حام� مال� نداشــت و حاشــيه ها� ز�اد� را برا
واليبال به ارمغان آورد. ا�ن اســتان علاوه بر داشــتن مشــتاقان پرتعداد 
واليبال دوســت، دارا� ظرفيــت ز�ــاد� از نظــر باز�6ن، مرب� و ســابقه 
 �تيمدار� در رشــته واليبال است. با تقو�ت نســب� واليبال در سال ها
اخير اميدها برا� Aســب جا�گاه شا�سته خراســان رضو� در ليگ برتر 
واليبال افزا�ش �افته و جامعه واليبال استان اميدوار هستند سال آ�نده 

بتوانند نما�نده ا� در ا�ن سطح از مسابقات داشته باشند.
شانس واليبال بانوان 

 � نا�ب رئيــس هيئــت واليبــال خراســان رضــو� بــه وضعيــت تيم هــا
بانوان اشــاره م� Aند و با بيان ا�ن Aه ٢ تيم شــانس ليگ برتر� دارند، 
 �م� گو�ــد: «٢ تيــم آر�امقــام پــارس و اشتادســازه از خراســان رضــو
اAنــون در مرحلــه نيمه نها�� رقابت ها� ليگ دســته �ــU بانوان قرار 
دارنــد و با توجه به شــرا�ط خيل� خوب� Aه دارنــد، اميدوار�م هر ٢ تيم 
در رقابت نها�ــ� حضور �ابند.» مهر� جاندار� بــه ظرفيت ها� ٢ تيم 
اشــاره م� Aند و م� افزا�ــد: «تيم آر�امقام پــارس ١٢ باز�6ن غيربوم� 
دارد و بــرا� راهيابــ� بــه ليگ برتــر دارا� انگيزه اســت، از طرف� تيم 
خوب اشتادســازه نيــز دارا� باز�6ن بوم� اســت اما خيلــ� اميدوار�م 
ا�ن ٢ تيــم بتوانند در ادامه مســابقات نتيجه مطلوب� Aســب و به ليگ 
برتــر صعود Aننــد.» و� ادامه داد: «قبــلا قرار بود بــرا� تعيين رقبا در 
نيمه نها�� قرعه Aش� شود Aه ا�ن مسئله مم6ن بود به رو�ارو�� ٢ تيم 
مشــهد� بينجامد، اما اAنون باز� ها دوره ا� انجام م� شود Aه باز هم 
م� توان به �U فينال مشــهد� در ليگ دسته �U بانوان اميدوار بود.» 
و� تصر�ــح Aــرد: «٢ تيم مس رفســنجان و نما�نده �ــزد حر�فان ما در 
نيمه نها�� هســتند. البته مــس به عنوان مهمتر�ن رقيــب ما ٢ باز�6ن 
Aليــد� از مشــهد را به خدمت گرفته اســت.» جاندار� افــزود: «٢ تيم 
فيناليست ليگ دسته �U به ليگ برتر راه خواهند �افت Aه سال آ�نده 
م� توان شاهد حضور ٢ تيم مشهد� در ليگ برتر واليبال بانوان بود.»

انگيزه مردان برا� ليگ برتر� 
در ليگ دســته �ــU واليبال مردان ٢ تيم اشتادســازه و فولاد نيشــابور 

حضــور دارند Aه هر Aدام شــرا�ط متفاوت� در مســابقات داشــتند. تيم 
اشتادســازه با باز�6نان جوان بوم� روانه مســابقات شد و با وجود ارائه 
باز� ها� خيلــ� خوب به صورت ميل� متــر� از حضور در جمع ٨ تيم 
برتر ليگ دســته �U بازماند. اما تيم فولاد نيشابور د�گر نما�نده استان 
بــا هدف صعود به ليگ برتر در رقابت ها ظاهر شــد و بــا عمل6رد خوب� 
Aه داشــت به مرحله پل� آف ليگ دســته �U واليبال صعود Aرد و حالا 
��6 از شانس ها� ليگ برتر� است.» سرپرست هيئت واليبال استان 
درباره وضعيت ٢ نما�نده اســتان م� گو�د: «در رقابت ها� ليگ دسته 
�U مردان، تيم جوان اشتادســازه از حضور در جمــع ٨ تيم بازماند Aه 
حالا اميد ما به تيم پرســابقه فولاد نيشــابور است Aه بتواند به ليگ برتر 
صعــود Aند.» جبار قوچان نژاد اظهار م� دارد: «٢ تيم راه �افته به د�دار 
 �پا�انــ� به رقابت ها� ليگ برتــر راه م� �ابند. تيم فولاد شــانس ز�اد

بــرا� حضور در ليــگ برتر دارد. البته مم6ن اســت در ســال آ�نده تيم 
د�گر� از اســتان نيز بــه ليگ برتر �ا همان ســوپرليگ راه �ابد Aه هنوز 
دقيق وضعيت آن مشــخص نيست.» همچنين سرمرب� تيم اشتادسازه 
نيز درباره برنامه ها� باشــگاه برا� تيمدار� م� گو�د: «ا�ن باشــگاه با 
قراردادهــا� ٣ ســاله عزم خود را بــرا� حضور موثر در واليبال نشــان 
داده و اگر شرا�ط از سو� فدراســيون فراهم باشد، تما�ل به حضور در 
ســوپرليگ را هــم دارد.» حامد صمد� خاطرنشــان م� Aنــد: «با توجه 
 �به عــدم Aســب موفقيت از ســو� ا�ن تيم جــوان بومــ� در رقابت ها
 �مقدماتــ�، باشــگاه در صورت فراهم بودن شــرا�ط همچون ســال ها
قبــل م� تواند با خر�ــد امتياز تيم� د�گر و �ا اســتفاده از ســهميه و�ژه 
اســتان ها Aــه از فدراســيون اعطا م� شــود بــه نما�ندگ� از خراســان 

رضو� در ليگ برتر واليبال مردان راه �ابد.» 

بــازگشت مشهـدى هـا بـه تـوپ و تور
شانس بالاى 3 نماینده والیبال استان براى صعود به لیگ برتر  اخبار خراسان

على ترابى

حســين طيب�، مل� پــوش فوتســال Aشــورمان در ا�ن فصل 
برا� تيــم بنفي6ا-پرتغال توپ م� زنــد. او چند وقت پيش در 
جمــع بهتر�ــن باز�6نان جهان قــرار گرفته بــود. اما برخ� ها 
عنــوان م� Aننــد Aه طيبــ� جــزو گران تر�ــن باز�6ــن تار�خ 
فوتســال Aشور ا�ران است. و� با رد ا�ن موضوع گفت: «قبل  
از من هــم افراد� جــزو گران تر�ــن باز�6نان تار�خ فوتســال 
ا�ــران بودنــد. موفقيت ها�ــ� Aه اAنــون در فوتســال دارم را 
مد�ون دعا� خير پدر و مادرم هســتم.» او درباره قرار گرفتن 
در بيــن بهتر�ــن باز�6نــان جهان افــزود: «جــا دارد از تمام� 
 Uت Uباز�6نــان و مربيانــم تشــ6ر و�ژه داشــته باشــم. نــام ت
مربيــان و همباز� ها� من در ا�ن ليســت خال� بود. مهم نام 
ا�ران اســت Aه در ا�ن ليســت قرار گرفته و اميدوارم نما�نده 
خوب� برا� ا�ران باشــم.» و� درباره وضعيت مسابقات ليگ 
برتر Aشــور پرتغال اظهار Aرد: «قبل از ا�ن Aه به پرتغال بروم، 
٤ ســال خوب را در تيم غيرت قزاقستان گذراندم. تيم غيرت 
از همه لحاظ شــرا�ط خوب� داشت؛ به طور� Aه موفق شدم 
به همــراه ا�ن تيم در فينال ليگ قهرمانان اروپا حاضر شــوم. 
به هر حال من دوســت داشــتم چالش جد�د� را تجربه Aنم، 
به همين دليل چند پيشــنهاد خوب خارج� به دســتم رسيد 
و با مشــورت ها�� Aه با دوســتانم انجام دادم، تصميم گرفتم 

بنفيــ6ا را انتخاب Aنم.» مل� پوش فوتســال درباره ا�ن Aه 
آ�ــا مســئولان فدراســيون فوتبــال حما�ت هــا� لازم را از 
تيم مل� فوتســال انجــام م� دهند، بيان Aرد: «مســئولان 
فدراســيون در ا�ن چند سال Aم�6 به تيم مل� ن6رده اند. 
هرچند رئيس Aميته فوتسال خيل� تلاش Aرده تا تيم مل� 
شــرا�ط خوب� داشته باشــد، اما با�د مسئولان فدراسيون 
فوتبال شــرا�ط� را به وجود بياورند تا مل� پوشان بتوانند 
اردو و باز� ها� دوســتانه خوب� برگــزار Aنند. به نظر من 
Aسان� Aه الان در فدراسيون فوتبال هستند با�د بيشتر از 
ا�ن ها هوا� تيم مل� فوتسال را داشته باشند. تيم مل� ما 
هميشه در آســيا قهرمان بوده. باز�6نان فوتسال خواسته 
ز�اد� از مســئولان فدراســيون فوتبال ندارند، آن ها فقط 
م� خواهنــد Aه شــان و شــخصيت تيم مل� حفظ شــود.» 
طيبــ� در خصــوص حضــور مهد� طارمــ� در تيــم پورتو 
گفــت: «او در ا�ــن فصــل فوق العاده ظاهر شــد و من چون 
خودم در پرتغال هستم ا�ن موضوع را به چشم م� بينم Aه 
مردم در مورد او صحبت م� Aنند. حت� در بنفي6ا نيز همه 
او را م� شناســند و ��6، دو نفــر از باز�6نان تيم نيز از من 
خواســتند تا پيراهن مهد� را برا� شــان بگيرم. اميدوارم 

طارم� ا�ن روند را ادامه دهد.» 

واکنش ستاره مشهدى به گران ترین بازیکن
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